
P R O T O K Ó Ł  Nr LIII/2023
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 15 marca 2023 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.35  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 12
Radny nieobecny - 1
Radny nieobecny - Małgorzata Zaborowska

  

Adn. pkt 1. Otwarcia LIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący
Rady  Miejskiej  –  Tomasz  Kasprzak,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  Powitał Burmistrza, radnych
oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Informacja o efektach działań zmierzających do pozyskiwania inwestorów
zewnętrznych w celu aktywizacji gospodarczej Miasta i Gminy Miłomłyn.

5. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu
osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki  nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie Miasta
i Gminy Miłomłyn w 2023 roku”.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  kąpielisk  na  rok  2023  na
terenie Gminy Miłomłyn oraz określenia sezonu kąpielowego.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w miejscowości Miłomłyn dla działki ewidencyjnej oznaczonej nr 116/41.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w miejscowości Miłomłyn dla działki ewidencyjnej oznaczonej nr 774.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w miejscowości Liwa dla działki ewidencyjnej oznaczonej nr 219/1.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn (dz. nr 254/9).
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12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn (dz. nr 408/5 i cz. dz. 408/8).

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn (dz. nr 138/77).

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2023-2035.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2023 r.

16. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
17. Wolne wnioski i informacje.
18. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący  Rady  wystąpił  z  wnioskiem  formalnym  o  rozszerzenie
porządku obrad o punkt 16 „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km
przebiegu  pojazdu,  uwzględnianej  przy  obliczaniu  zwrotu  rodzicom  kosztów
przewozu dzieci, młodzieży,  uczniów oraz rodziców”.

Do zgłoszonego wniosku nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał zgłoszony wniosek
pod głosowanie imienne.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty.
W związku z tym dotychczasowe punkty 16, 17, 18 przyjmują numerację 17, 18, 19.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
protokołu  był  dostępny  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępny  na  sesji.
W związku z tym radni mogli się zapoznać z jego treścią.

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

W związku z  tym Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie imienne
wniosek o przyjęcie protokołu.   

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.   

2



Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 5 do protokołu Nr LIII/2023
z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Radny  Marek  Grzęda  zapytał,  czy  są  dobre  wiadomości  po  spotkaniu
z dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  odpowiedział,  że  są
pozytywne wiadomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zapytał, czy wynikły jakieś 
wnioski ze spotkania z rodzicami dzieci uczęszczających do zerówki i punktu 
przedszkolnego Szkoły Podstawowej w Bynowie.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że wszystkie
te dzieci będą przyjęte do Szkoły Podstawowej w Miłomłynie.  Dodał,  że w dniu
wczorajszym odwiedził  gminę przedstawiciel  kuratorium, który obejrzał  te dwie
szkoły i chyba zajął pozytywne stanowisko.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak nawiązał do uroczystości,
która  odbyła  się  1  marca  br.  w  Miłomłynie.  Stwierdził,  że  informacje  o  takich
uroczystościach nie docierają  bezpośrednio do radnych.  Nie każdy radny śledzi
informacje zamieszczane na Facebooku i nie jest świadomy, że organizowane są
imprezy.  Zaproponował,  by informacje o  tych imprezach przekazywać do Biura
Rady, które przekaże je radnym. Wówczas prawdopodobnie będzie trochę większa
frekwencja niż była.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  plakaty
o  tej  uroczystości  zostały  wywieszone  w  Miłomłynie  i  w  sołectwach  10  dni
wcześniej.  Kto  mógł  wziąć  w  niej  udział  to  przyszedł.  Zapewnił,  że  informacje
o przyszłych uroczystościach będą przekazywane bezpośrednio do Biura Rady.
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Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 4. Informacja  o  efektach  działań  zmierzających  do  pozyskiwania
inwestorów  zewnętrznych  w  celu  aktywizacji  gospodarczej  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn.

Informację o efektach działań zmierzających do pozyskiwania inwestorów
zewnętrznych  w  celu  aktywizacji  gospodarczej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn
przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski.

Informacja wg załącznika
Nr 6 do protokołu.

Radny Piotr Antoszewski zapytał o inwestora, który planował jakiś czas temu
budowę portu jachtowego i  domków w Miłomłynie.  Inwestorzy przychodzili  na
sesję  Rady.  Podejmowane  były  uchwały  odnośnie  sprzedaży,  potem  dzierżawy
działek pod realizację tej inwestycji. Zapytał, czy ten inwestor w dalszym ciągu jest
zainteresowany  inwestowaniem  w Miłomłynie,  czy  zrezygnował,  bądź  czeka  na
pojawienie się środków unijnych.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że inwestor,
który  wówczas  był  zainteresowany  realizacją  tej  inwestycji  zrezygnował.
Polecił  innego inwestora,  który  chce podjąć  te  działania.  Obecnie  czeka  on na
środki  z  Krajowego Planu Odbudowy,  Inwestorzy nie chcą podejmować ryzyka,
a swoich własnych środków nie mają za dużo.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  przypomniał,  że  był
inwestor,  który  chciał  rozpocząć  drugą  budowę  w  rynku  Miłomłyna.
Czeka prawdopodobnie jeszcze na plan miejscowy. Zapytał, czy wiadomo, jakie są
perspektywy tego kolejnego planu przy kościele.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  jest  to
lokalny inwestor z Ostródy, który przedłożył konserwatorowi projekt kamieniczek.
Konserwator wniósł jakieś uwagi i na tym stanęło. Jest uchwalony plan na drugą
stronę  rynku.  Planowane  inwestycje  były  wstrzymane  z  powodu  niespójności
planu z historycznym układem budynku. Obecnie inwestycje mają ruszyć.

Radna  Joanna  Karabinowska  poinformowała,  że  po  tak  długim  czasie
uzyskali  pozwolenie  konserwatora  zabytków  na  prowadzenie  prac  w  rynku
Miłomłyna.  Projekt  zostanie  przedłożony  w  starostwie  do  zaakceptowania
i uzyskania pozwolenia na budowę.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak stwierdził,  że  na  jednej
stronie  rynku  miejscowy  plan  zagospodarowania  przestrzennego  został
poprawiony, a na drugim zmiany nie są procedowane mimo zgody Rady Miejskiej.
Zapytał  odnośnie  planów  inwestora  w  okolicach  tężni  w  Miłomłynie.  Rada
wstrzymała  się  z  wydzierżawieniem  tych  działek  ze  względu  na  to,  że  są
planowane  gminne  inwestycje  infrastrukturalne.  Zapytał,  czy  wyjaśniło  się  coś
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w  tym  kierunku.  Czy  wiadomo,  kiedy  planowane  jest  stworzenie  koncepcji
prowadzenia infrastruktury, by można było zacząć działania inwestycyjne.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że zostały już
rozstrzygnięte  przetargi.  Umowa  na  wykonawstwo  nie  jest  jeszcze  podpisana.
Podczas  spotkania  roboczego  z  projektantem  został  omówiony  temat  drogi
dojazdowej  do  przyszłego  szpitala  uzdrowiskowego. Projektant  przedstawi
koncepcje. Dodał,  że obawiał się, iż ostatnie dwie inwestycje przekroczą budżet
gminy,  ale  zmieściły  się  w  planowanych  kosztach,  także  nie  trzeba  będzie
dokładać.  W  budżecie  gminy  jest  zaplanowana  realizacja  inwestycji  na  kwotę
24 mln zł, przy dochodach gminy 44 mln zł, a wydatkach 47 mln zł. W przyszłym
roku należy trochę odetchnąć, ale trzeba opracować następne dokumentacje na
inwestycje,  by  być  przygotowanym na  dofinansowanie  z  Polskiego  Ładu,  bądź
KPO. 

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia
składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  na
posiedzeniu komisji  do składu Komisji  Oświaty  i  Spraw Społecznych zgłoszono
dodatkowo kandydatury radnych: Joanny Karabinowskiej i Krzysztofa Kijańskiego.
Po  podjęciu  uchwały  Komisja  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  będzie
w następującym składzie:  Karabinowska Joanna,  Kijański  Krzysztof i  Krzykowski
Andrzej.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
uchwały  w sprawie ustalenia  składu osobowego stałych Komisji  Rady Miejskiej
w Miłomłynie została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/405/2023 
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad
zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie
Miasta i Gminy Miłomłyn w 2023 roku”.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  jest
to projekt uchwały, który wywołał kontrowersje. Do Rady Miejskiej wpłynęły dwie
skargi,  które  zostaną  rozpatrzone  przez  Komisję  Skarg,  Wniosków  i  Petycji.
W  związku  z  tym,  że  są  zastrzeżenia  do  samego  przetargu  pojawiła  się  też
wątpliwość,  czy  Rada  powinna  podejmować  tę  uchwałę.  W  projekcie  uchwały
formalnie  nie  jest  wpisana  dana  firma,  która  otrzymała  zlecenie.
Zapytał, czy późniejsze rozstrzygnięcia komisji  wpłyną na kształt uchwały, czy też
nie.

Radna Joanna Karabinowska stwierdziła, że wstrzymanie się nad uchwałą
opóźnia rozpatrzenie wniosków złożonych przez mieszkańców o dofinansowanie
do zabiegów. Jeżeli Rada podejmie tę uchwałę, to czy należy rozumieć, że firma,
która  wygrała  przetarg  nie  będzie  podważona.  Czy  najpierw  należy  rozpatrzeć
skargi, a dopiero potem podjąć uchwałę, bądź nie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  zaproponował,  by  Rada
podjęła tę uchwałę. Zostały wybrane firmy. Komisja, która rozpatrzy złożone skargi
sprawdzi, czy firmy wybrano zgodnie z przepisami ustawy Prawo o zamówieniach
publicznych.  Jest  już  złożonych  ok.  15  podań  o  dofinansowanie  do  zabiegu
sterylizacji  i  kastracji.  W  dniu  poprzedniej  sesji  gmina  nie  miała  jeszcze
podpisanych  umów  z  wybranymi  firmami,  dlatego  wówczas  nie  uchwalono
przedmiotowej uchwały.

Radny Szymon Andruszkiewicz uważa, że Rada powinna podjąć tę uchwałę,
gdyż nie ma ona wpływu na to,  jakie są podpisywane umowy. Jeżeli  okaże się,
że wybór oferenta jest nieważny na podstawie tych skarg, to tak samo uchwała
w sobie jest ważna.

Radna  Joanna  Karabinowska  w  nawiązaniu  do  wypowiedzi  radnego
Szymona Andruszkiewicza przypomniała, że na ostatniej sesji nie podjęto uchwały,
dlatego, że nie była wybrana oferta. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zwrócił  uwagę,
że  w projekcie  uchwały  są  wpisane z  imienia  i  nazwiska  dwie  firmy.  Mowa tu
o schronisku, które jest ściśle określone, a także fundacji, zakładzie oczyszczania
miasta w Morągu, który zajmuje się odławianiem zwierząt. Natomiast przedmiot
przetargu  dotyczy  opieki  nad  zwierzętami  w  trakcie  różnych  wypadków
drogowych  i  tego  typu  zdarzeń.  Jest  ogólny  zapis,  że  jest  to  lecznica
weterynaryjna. Także w żaden sposób nie jest to określone literalnie.

Radny  Marek  Grzęda poinformował,  że  również  uważa,  iż  Rada powinna
podjąć tę uchwałę, ponieważ przyjęcie programu opieki nad zwierzętami nie ma
nic wspólnego z tym, kto będzie realizatorem zadań.
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Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak poinformował,  że skargi
przedłoży  w  wolnych  wnioskach.  Rozpatrzeniem  skarg  w  pierwszej  kolejności
zajmie się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Grzegorz Żmijewski uważa, że skargami powinna zająć się również
Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej, gdyż dotyczą one zapytań ofertowych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  stwierdził,  że  jeżeli
przewodniczący Komisji Rewizyjnej uzna, iż jest to sprawa dla komisji, to  również
zostanie ona tam przekierowana. 

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała w sprawie  przyjęcia
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2023 roku” została podjęta.

Uchwała Nr LIII/406/2023 
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na rok 2023
na terenie Gminy Miłomłyn oraz określenia sezonu kąpielowego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  ustalenia  wykazu  kąpielisk  obejmującego  dwa  kąpieliska.
Są to kąpieliska organizowane przez firmy prywatne, organizujące zajęcia letnie
i  obozy  młodzieżowe.  Firmy  te  wystąpiły  z  wnioskiem  do  tut.  urzędu  o  ujęcie
w wykazie kąpielisk wymienionych w projekcie uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

7



„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie  ustalenia
wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie Gminy Miłomłyn oraz określenia sezonu
kąpielowego została podjęta.

Uchwała Nr LIII/407/2023 
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w miejscowości Miłomłyn dla działki ewidencyjnej oznaczonej nr 116/41.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Miłomłyn  dla  działki
ewidencyjnej oznaczonej nr 116/41 została podjęta.

Uchwała Nr LIII/408/2023 
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w miejscowości Miłomłyn dla działki ewidencyjnej oznaczonej nr 774.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla działki nr 774 w zakresie wysokości zabudowy.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Miłomłyn  dla  działki
ewidencyjnej oznaczonej nr 774 została podjęta.

Uchwała Nr LIII/409/2023 
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w miejscowości Liwa dla działki ewidencyjnej oznaczonej nr 219/1.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy zmiany przeznaczenia w miejscowym planie zagospodarowania
przestrzennego  działki  nr  219/1  z  terenów rolniczych na  działkę  pod zabudowę
jednorodzinną.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Liwa  dla  działki  ewidencyjnej
oznaczonej nr 219/1 została podjęta.

Uchwała Nr LIII/410/2023 
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie
bezprzetargowym  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki  nr  254/9 położonej  w rynku Miłomłyna.  Wnioskodawca
złożył  wniosek  o  dzierżawę  działki  na  czas  nieokreślony.  Ze  względu  na  plany
inwestycyjne  późniejszego  właściciela  działki  Komisje  Rady  Miejskiej  są  zdania,
że tego typu działki powinny być dzierżawione na krótszy czas, aby nie blokować
późniejszych inwestycji.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LIII/411/2023 
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie
bezprzetargowym  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działek nr 408/5 i części działki nr 408/8 położonych w centrum
Miłomłyna  stanowiących podwórko mieszkańca.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LIII/412/2023 
wg załącznika Nr 22 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie
bezprzetargowym  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  działki  nr  138/77,  która  znajduje  się  w  strefie  przemysłowej.
Wnioskodawca wystąpił o dzierżawę działki na czas nieoznaczony. Ze względu na
to, że jest to działka inwestycyjna, Komisje Rady Miejskiej nie wyrażają zgody na
dzierżawę działki na czas nieoznaczony, tylko na kontynuację dzierżawy na okres
3 lat.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
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w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LIII/413/2023 
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2023-2035.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 25 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  lata  2023-2035
została podjęta.

Uchwała Nr LIII/414/2023 
wg załącznika Nr 26 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2023 r.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  poinformował,  że  wstrzyma  się
w głosowaniu nad tą uchwałą, gdyż na posiedzeniu komisji nie został mu wyraźnie
wytłumaczony  sposób,  jakim mają  być  objęte  udziały  w spółce  PGK  za  kwotę
100  tys.  zł,  czy  jest  to   wzrost  wartości  mienia,  czy  na  wymianę  złóż
eksploatacyjnych, czego on nie akceptuje.

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Sylwia Bartoszuk poinformowała, że obecna
sytuacja  gminnej  spółki  jest  tematem  trudnym  do  rozwiązania.  Rozważane
są  różne  możliwości,  w  jaki  sposób  pomóc  spółce  w  tej  sytuacji.  Istnieją  dwa
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rozwiązania, podwyższenie kapitału albo wniesienie dopłaty do spółki. W pierwszej
kolejności gmina zaplanowała podwyższenie kapitału ze względu na to, iż rozważa,
która  sytuacja  będzie  lepsza  dla  gminy.  Dla  samorządu  gminnego   lepszym
rozwiązaniem  jest  ponoszenie  wydatków majątkowych,  gdyż  dopłata  do  spółki
będzie wydatkiem bieżącym. Prowadzone są rozmowy z Radą Nadzorczą Spółki,
w jaki  sposób rozwiązać sytuację,  w jakiej  spółka się  znalazła.  Zapewniła Radę,
że zostanie to zrobione zgodnie z przepisami prawa.  Zapytała radnego Szymona
Andruszkiewicza, czy na obecną chwilę wystarczy mu takie wyjaśnienie.

Radny Szymon Andruszkiewicz poinformował, że poczeka, aż będzie jasna
sytuacja i radni zostaną poinformowani, co dzieje się naprawdę w tym temacie,
dlatego się wstrzyma.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
3 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 27 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2023 r. została podjęta.

Uchwała Nr LIII/415/2023 
wg załącznika Nr 28 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn.  pkt  16.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  stawki  za  1  km  przebiegu
pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci,
młodzieży,  uczniów oraz rodziców.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak stwierdził,  że w związku
z inflacją należy podjąć taką uchwałę.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

13



Protokół głosowania imiennego
z dnia 15 marca 2023 r.
wg załącznika Nr 29 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia
stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom
kosztów przewozu dzieci, młodzieży,  uczniów oraz rodziców została podjęta.

Uchwała Nr LIII/416/2023 
wg załącznika Nr 30 do protokołu
Nr LIII/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 17. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 18. Wolne wnioski i informacje.

Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  Pani  Donela  Zegadło  zapytała  Burmistrza,
czy  Liksajny będą kiedyś uwzględnione w planach, by dokończyć wodociąg we
wsi.  Dodała,  że  plan  na  wodociąg  jest  opracowany.  Wiadomo,  że  woda
z wodociągu w Liksajnach nie należy do najlepszych i dlatego mieszkańcy ciągle
o tym przypominają.  Następny problem, to pojawienie się wilków w Liksajnach.
Do  tej  pory  tylko  się  pokazywały,  a  ostatnio zjadły 2  barany.  W  imieniu
mieszkańców zapytała, co zrobić z tym problemem.

Następnie Pani  Sołtys przypomniała,  że jakiś  czas temu Burmistrz  mówił
o wykupie sprzętu z hotelu w Miłomłynie na potrzeby świetlic wiejskich. Sołectwa
złożyły  wówczas  zapotrzebowanie  na  ten  sprzęt.  Sprawa  ta  ucichła.  Zapytała,
czy jest ona jeszcze aktualna.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  stwierdził,  że  woda
w Liksajnach na razie jest. Są tam tylko problemy, podobnie jak w Liwie. Problem
ten  rozwiąże  wykonanie  w  przyszłym,  bądź  następnym  roku  nowej  stacji
uzdatniania wody w Liwie. Gmina ma opracowany program, w ramach którego
analizowano sytuację wody na terenie całej gminy. Jest także problem na złożu
w Bynowie. Przez 10 lat gmina poprawiała stan, żeby ludzie mieli wodę, połączono
wodociąg Miłomłyna do Malinnika. Wykonano stację uzdatniania wody za 700 tys.
zł, dokonano wymiany złóż w Majdanach Wielkich, bo tam są dwie studnie, gdzie
brakuje wody.  Teraz gmina robi rozeznanie m. in. na te złoże, czy trzeba więcej
zainwestować w ujęcie wody w Bynowie, czy je zlikwidować. Zgodnie z koncepcją
wystarczyłaby woda w Miłomłynie i w Liwie. Zapytał Panią Sołtys, czy chodzi jej
o wodociąg w kierunku działek letniskowych.        

Sołtys Sołectwa Liksajny, Pani Donela Zegadło poinformowała, że nie tylko.
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Burmistrz  poinformował,  że  projekt  na budowę wodociągu w Liksajnach
wykonano ok.  5  lat  temu.  Woda jest,  gmina stara  się,  żeby była  lepsza,  by  nie
brakowało jej w okresie letnim. W tym celu zamontowano zbiornik retencyjny na
ujęciu wody w Majdanach Wielkich i dwa w Miłomłynie. 

Jeśli chodzi o pojawienie się wilków, Burmistrz poinformował, że z rozmowy
z  Nadleśniczym  Nadleśnictwa  Miłomłyn  wynika,  iż  problem  występuje  w  całej
Polsce, szczególnie w Bieszczadach. Wilki na terenie gminy są czasowo. Siedem lat
temu problem ten występował w Dębince. Prawnie nie można strzelać do wilka,
gdyż jest pod ochroną. Szkody wyrządzone przez wilki mogą być zwrócone przez
wojewodę danego województwa. Informacji, gdzie zgłosić się w tej sprawie można
uzyskać od pracownika tut. urzędu Pani Marii Gorzelak.

Natomiast jeśli chodzi o zakup sprzętu i wyposażenia przez gminę z hotelu
Miłomłyn z zamiarem doposażenia świetlic wiejskich na terenie gminy Burmistrz
poinformował, że 3 lata temu syndyk ogłosił jego wyprzedaż. Urząd złożył ofertę na
jego zakup. W ofercie zaproponowano ceny w wysokości 50 % proponowanych.
Oferta gminy nie została przyjęta. Prawdopodobnie była za niska.

Sołtys Sołectwa Liksajny, Pani Donela Zegadło w nawiązaniu do informacji
Burmistrza Miasta i  Gminy o zakładaniu fotowoltaiki zaproponowała rozważenie
możliwości założenia jej w świetlicy wiejskiej w Liksajnach, by zmniejszyć koszty
utrzymania budynku.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  należy
poczekać, by sprawdzić opłacalność fotowoltaiki założonej na budynku świetlicy
wiejskiej w Majdanach Wielkich. Założenie fotowoltaiki planowane jest w MGOK
w Miłomłynie przy udziale dofinansowania prawdopodobnie w wysokości  50 %
kosztów.

Radna Joanna Karabinowska przypomniała, że na posiedzeniu komisji Rady
prosiła o naprawę drogi na kolonię Liwy. Burmistrz powiedział, że był na tej drodze,
widział ją i nie jest ona w tak złym stanie. Osobiście przejechała się po tej drodze.
Nie  można  z  niej  zjechać,  ani  wjechać.  Uważa,  że  to  należy  naprawić.
Przypomniała, że  jak była odbierana nakładka asfaltowa na drodze w Liwie, to była
mowa,  że  pojawi  się  problem przy  zjeździe z  tej  górki,  bo asfalt  kończy się  na
samym początku zjazdu.  Mieszkańcy mają problem z wyjechaniem z tej drogi.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  był  na
początkowym odcinku tej drogi. Wie, że wszystkie drogi gruntowe wyglądają po
zimie  tragicznie.  Drogi  te  są  naprawiane  tylko  destruktem.  Gmina  postara  się
naprawić ten zjazd, a następnie tę drogę.  

Radna  Joanna  Karabinowska  poinformowała,  że  ubiega  się  o  tę  drogę,
bo obiecany był jej remont ze środków uzyskanych ze sprzedaży płyt. Warto więc
mieszkańcom poprawić tę drogę, gdyż nie mogą z niej wyjechać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że do Rady
wpłynęły dwie skargi:

1) Mieszkanki  gminy  dotycząca  zasad  realizacji  przetargu  na  „Zapewnienie
całodobowej  opieki  weterynaryjnej  w  przypadku  zdarzeń  drogowych
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z  udziałem zwierząt  na  terenie  Gminy Miłomłyn”  oraz  „Wykonanie usług
weterynaryjnych  –  sterylizacja,  kastracja,  usypianie  ślepych  miotów,
szczepienie  przeciwko  chorobom  zakaźnym  i  wściekliźnie  oraz
odrobaczania i odpchlenia bezdomnych psów i kotów”;

2) Przychodni  Weterynaryjnej   INWET  s.  c.  z  Morąga  dotycząca  zapytania
ofertowego:
• z dnia 9 stycznia 2023 r. dotyczącego „zapewnienia całodobowej opieki 

weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych na terenie Gminy 
Miłomłyn”,

• z  dnia  16  stycznia  2023  r.  dotyczącego  „Wykonania  usług
weterynaryjnych  -  sterylizacja,  kastracja,  usypianie  ślepych  miotów,
szczepienia  przeciwko  chorobom  zakaźnym  i  wściekliźnie  oraz
chorobom zakaźnym oraz odrobaczenie i odpchlenie bezdomnych psów
i kotów”.

Jednocześnie poinformował, że skargi zostaną przekazane do rozpatrzenia
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak udzielił  głosu
mieszkance gminy, która zabrała głos w sprawie podjętej uchwały o zapobieganiu
bezdomności  zwierząt.  Poinformowała,  że  dla  niej  jako  przedsiębiorcy  jest
to bolesne, ponieważ jej lecznica znajduje się w bliskiej odległości od tut. urzędu.
Przychodzi  do  niej  dużo  klientów,  którzy  pytają  dlaczego  nie  chce  pomagać
zwierzętom.  Burmistrz  przy  rozpoczęciu  działalności  obiecywał  jej  pomoc.
Na ten moment nie uzyskała tej  pomocy.  W podjętej  uchwale są zapisy m. in.
o  zapobieganiu  bezdomności  zwierząt  i  ich  odławianiu.  Wiadomo,  że  po
Miłomłynie biegają psy i nikt ich nie odławia, ewentualnie jakieś prywatne osoby.
W ustawie o ochronie zwierząt z 1997 r. jest zapis, że nie odławia zwierząt ten, kto
nie  może im zapewnić miejsca w schronisku.  Psy  odławiane na terenie  gminy
Miłomłyn  decyzją  Burmistrza  nie  trafiają  do  schroniska,  ze  względu na  koszty.
Przechowywane są na oczyszczalni, co jest niezgodne z zapisami podjętej uchwały.
Zgodnie z uchwałą powinny trafiać do schroniska. Burmistrz działa w sprzeciwie
z  ustawą o  ochronie  zwierząt,  gdyż nie  przemieszcza  tych zwierząt  tam,  gdzie
powinny być.

Jako  mieszkanka  poruszyła  również  sprawę  obietnicy  Pana  Sekretarza
mieszkańcom  Dębinki,  że  będzie  naprawiona  droga  dojazdowa  do  ich  posesji,
którą  rozjeździły  ciągniki  i  inne  sprzęty,  poprzez  wyłożenie  płytami.  Ponadto
niejednokrotnie obiecywano poprawę stanu technicznego drogi  dojazdowej  do
Dębinki  od  drogi  asfaltowej  do  Bynowa,  bo  mieszkańcy  mają  ograniczone
możliwości  dojazdu,  zwłaszcza  do  drugiej  części  Dębinki  znajdującej  się za
kanałem. Jest bardzo stary mostek. Znajduje się most, na który nie potrafi wjechać
ani zjechać samochód po odbiór mleka do rolników. Droga do Karnit przez las jest
nieprzejezdna,  co utrudnia mieszkańcom przemieszczanie się.  Wiele razy pisała
pisma, które pozostały bez odpowiedzi. 

Radny Grzegorz Żmijewski poinformował, że zapoznał się z tymi skargami
i chciał sprawdzić zapytanie ofertowe w BIP urzędu. Jednak zapytanie ofertowe
nie  zostało  tam  zamieszczone.  W  związku  z  tym  zapytał,  dlaczego  tego  nie
zrobiono.  Jeśli  gmina  chce  być  transparentna,  to  takie  zapytanie  ofertowe
powinno się tam pojawić.
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Mieszkanka  gminy  poinformowała, że  dwa  tygodnie  temu  złożyła  do
Burmistrza wniosek o wyjaśnienie, bo w ustawie o zamówieniach publicznych jest
zapis,  iż  wszystkie  zapytania  oraz  punktacja  i  wybór  oferty  powinny  być
udostępnione. Czeka na odpowiedź w tej sprawie.

Radca prawny tut. urzędu, Pan Zbigniew Drzystek stwierdził, że w dyskusji
poruszono  kilka  wątków.  Aby  odpowiedzieć  na  nie,  trzeba  przeanalizować
dokumentację  sprawy.  Jeśli  gmina  ma  zamiar  coś  kupić,  zamówić  wykonanie
prac, bądź dostawę usługi, to te kwestie reguluje ustawa Prawo o zamówieniach
publicznych, ale w sytuacji, gdy wartość zamówienia przekracza 130 tys. zł netto.
Zamówienia  poniżej  tej  kwoty  odbywają  na  zasadach  określonych
w  dokumentach  wewnętrznych  jednostki  samorządu.  W  tym  przypadku  jest
opracowany regulamin udzielania zamówień do 130 tys. zł, w którym są określone
w sposób uproszczony warunki zamówienia. Zgodnie z regulaminem przy tego
typu  zapytaniu  wysyłane  jest  podmiotom  zaproszenie  do  złożenia  oferty.
Nie ma obowiązku publikacji oferty. Regulamin wymaga wysłania oferty do kilku
podmiotów. Informacja o wyborze oferty na usługi weterynaryjne w tym zapytaniu
została ogłoszona.  Regionalna Izba Obrachunkowa wymaga tylko,  żeby był  taki
regulamin.  Natomiast  co  do  szczegółów,  to  komisja  musi  zająć  się  tą  skargą,
przeanalizować  wszystkie  okoliczności  tej  sprawy  i  wtedy  udzielić  pełnej
odpowiedzi.

Radny  Grzegorz  Żmijewski  zapytał  mieszkankę  gminy,  czy  to  prawda,
że  w swojej ofercie proponowała gratisowe zabiegi kastracji dla kotów.

Mieszkanka gminy poinformowała, że w jej  ofercie były gratisowe zabiegi
dla kocurów wolno żyjących.

Więcej pytań w tej sprawie nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak poinformował,  że skargi
zostaną przekazane do rozpatrzenia stosownej komisji.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  w nawiązaniu  do  sprawy
naprawy dróg w Dębince, poruszonej przez mieszkankę poinformował, że chodzi
o  20  metrowy  odcinek  drogi  i  gmina  to  naprawi.  Zwrócił  uwagę  mieszkance,
że pomagał jej nie raz. W ubiegłym roku urząd wysłał do 6 firm, w tym do niej
zapytanie  ofertowe,  a  w  tym  roku  do  3  firm,  gdyż  tak  jest  w  regulaminie.
Widocznie oferowane przez nią ceny były wyższe od innych oferowanych.

Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka poinformował, że sprawa naprawy
omawianej  drogi  była  zgłaszana  również  do  niego.  Dodał,  że  jest  to  droga
gruntowa,  która  wymaga  systematycznej  naprawy.  Zostanie  ona  naprawiona
z chwilą sprzyjającej pogody. Tu chodzi o 3-4 m wjazdu z jednej posesji na drogę
publiczną.   Jeździ  tamtędy  ciężki  sprzęt,  co  powoduje  niszczenie  stanu  drogi.
Rozważana  jest  możliwość  położenia  na  tym  odcinku  twardszej  podbudowy
wspólnie z właścicielem posesji, a nie wyłożenia drogi płytami.
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Mieszkanka gminy ponownie zabrała głos odnośnie spraw, które poruszała,
m. in. psów na oczyszczalni oraz obietnicy pomocy jej w rozwinięciu działalności
na terenie Miłomłyna ze strony Burmistrza, z czego nie wywiązał się.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował,  że on oraz
pracownicy  urzędu działają  zgodnie z  przepisami.  Na prośbę mieszkanki  urząd
wysłał do niej zapytanie ofertowe. Odpowiedź na jej pismo zostało wysłane w dniu
wczorajszym. Jako Burmistrz pomógł jej na początku, jak sprowadziła się na teren
gminy. Jeśli chodzi o wyłapywane psy na terenie gminy, to są one przechowywane
na  oczyszczalni.  Nie  jest  to  schronisko,  tylko  miejsce  ich  tymczasowego
przebywania. Zostało to uzgodnione z „zielonymi”, którzy zajmują się bezdomnymi
zwierzętami. Jest napisane, że to jest miejsce przebywania zwierząt. Są one objęte
opieką weterynarza. 

Mieszkanka  gminy  poinformowała,  iż  dyrektor  schroniska  w  Ostródzie
nadzorowanego  przez  Fundację  „Alarmowy  Fundusz  Nadziei”  uważa,
że bezdomne zwierzęta powinny trafić do schroniska, a nie do przechowalni.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  gmina
w schronisku ma 15 miejsc, a w tej chwili jest 10 psów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zaproponował, by sprawę
złożonych skarg pozostawić do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Radna Joanna Karabinowska poinformowała, że przez Liwę przebiega droga
powiatowa,  na  której  nie  są  w  stanie  minąć  się  samochody.  Było  już  kilka
przypadków  uszkodzenia  koła.  Wzywano  wówczas  policję,  by  rościć
odszkodowanie  od  Zarządu  Dróg  Powiatowych.  Ten  problem  zdarza  się  coraz
częściej.  Była  również  sytuacja  ugrzęźnięcia  ciężarówki  przy  moście  na  kanale,
gdyż są głębokie wyrwy, które  stwarzają ryzyko nie tylko uszkodzenia samochodu,
ale  i  wypadku.  Zwróciła  się  więc  do  Burmistrza  o  interwencję  w  powiecie
w sprawie naprawy tych usterek. Ponadto zapytała, czy droga - ul. Leśna w Liwie
na odcinku od cmentarza w Liwie do Borsuk jest droga leśną, czy gminną. Dodała,
że  droga  ta  jest  nieprzejezdna.  Zwróciła  się  z  prośbą  do  władz  gminy
o spowodowanie jej naprawy.  

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  poinformował,  że  gmina  ma
podpisane porozumienie  z  Nadleśnictwem Miłomłyn m.  in.  dotyczące naprawy
ul.  Gajowej.  W  przypadku  sprzyjającej  pogody  będzie  równana  nawierzchnia
ul. Gajowej i przy okazji będą robić tę swoją drogę.

Radna Joanna Karabinowska zapytała Sekretarza Miasta i  Gminy,  czy wie
coś  więcej  na  temat,  który  był  poruszany  na  posiedzeniu  komisji  odnośnie
ul. Zielonej w Liwie. Czy będzie tam coś poprawione.

Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka poinformował, że wszystkie drogi
gminne na terenie gminy będą poprawione na wiosnę. Nawierzchnia ul. Zielonej
w  Liwie  nie  będzie  poprawiona  w  ramach  gwarancji.  Umowa  była  podpisana
na jednorazowy remont. Nie mniej jednak wykonawca powiedział, że jednorazowo
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w ciągu roku sprawdzi stan drogi i tak było do tej pory. Gmina nie jest w stanie
egzekwować od niego poprawy stanu tej drogi.

Radna Joanna Karabinowska stwierdziła, że droga ta była robiona w okresie
jesiennym. Minęła zima, czyli zaledwie kilka miesięcy i droga jest nieprzejezdna.

Sekretarz Miasta i  Gminy Ryszard Portka poinformował,  że ta droga była
robiona z funduszu sołeckiego. W przyszłości należy się zastanowić nad naprawą
tej drogi z gwarancją na rok, bądź dwa. Wówczas oferenci będą składać inne oferty
i nie będzie to kosztowało 2 tys. zł tylko znacznie więcej i wtedy będzie gwarancja
np. na 2 lata.

Radna Joanna Karabinowska przypomniała, iż przy odbiorze tej drogi była
rozmowa,  że  po  zimie  w ramach  naprawy  tej  drogi,  zostanie  ona  sprawdzona
i   naprawione  ewentualne  ubytki.  Zapytała,  czy  droga  będzie  naprawiona
w ramach słownej umowy.  

Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka poinformował, że skontaktuje się
w  tej  sprawie  z  wykonawcą.  Może  poprawi  drogę  bezkosztowo.  Powtórzył,
że gmina będzie naprawiać wszystkie drogi na terenie gminy.

Radny Marek Grzęda zwrócił uwagę, że w BIP urzędu nie został w dalszym
ciągu  zamieszczony  jednolity  tekst  statutu  gminy.  W  związku  z  tym  wystąpił
z wnioskiem, by na kolejnym posiedzeniu Rady Komisja Statutowa przedstawiła
sprawozdanie  z  czteroletnich  działań,  ile  razy  się  spotkała,  jakie  wypracowała
wnioski  i  kiedy  będzie  opracowany  jednolity  tekst  statutu,  a  następnie
zamieszczony na stronie.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak odczytał pisma,
jakie wpłynęły do Rady:

• Społecznego Komitetu Fundacji Sztandaru dla Ochotniczej Straży Pożarnej
w  Liwie  z  prośbą  o  wsparcie  w  pozyskiwaniu  środków  finansowych
niezbędnych  na  pokrycie  kosztów  wykonania  sztandaru  oraz  organizacji
uroczystości jego wręczenia.

Przewodniczący Rady zachęcił radnych do wsparcia tej inicjatywy.

• Rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego
stwierdzające  nieważność  uchwały  Nr  LI/390/2023  Rady  Miejskiej
w Miłomłynie z  dnia 12 stycznia 2023 r.  w sprawie wprowadzenia zakazu
handlu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  cel  jaki  miała  ta  uchwała  został  
zapewniony przez podstawowe akty prawne w randze ustawy.   

Następnie Przewodniczący Rady poinformował,  że wystąpił  z  pismem do
radcy  prawnego  tut.  urzędu  o  sporządzenie  i  przekazanie  opinii  prawnej
nt. zamieszczania w BIP urzędu projektów uchwał, by mieszkańcy wiedzieli nad
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czym prowadzone są rozmowy na posiedzeniach komisji Rady. Zwrócił się z prośbą
do radcy o przekazanie tej opinii.

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 19. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z  wyczerpaniem porządku LIII  zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
K. Staszyńska
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